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Per això, l’Ajuntament de les Coves de Vinromà en Ple 
adopta el següent

ACORD

l. Instar a la Generalitat Valenciana perquè signe amb el 
Ministeri d’Educació el conveni del programa Escuela 
2.O, tal com han fet la resta de comunitats autònomes.

Per unanimitat s’aprova incloure la moció per tràmit d’ur-
gència i per unanimitat s’aprova la moció.

I el Sr. Alcalde informe al Ple dels següents assumptes: 

1/ D’un escrit presentat pel portaveu del grup popular i 
de la contestació que se li ha fet.

2/ Que el dia tretze de gener es va celebrar una reunió 
sobre seguretat ciutadana en la qual es van abordar els 
darrers esdeveniments.

3/ De les preguntes que va fer el Sr. An-
dres Sales sobre el pou de Cambrils: 
- Perquè es va tindre tanta pressa?
Perquè es va regalar a Tírig una concessió exclusiva de 
les Coves?
Perquè es deixe la porta oberta per que entren més po-
bles?
Perquè no es diu res als estatuts de l’ús ramader de l’ai-
gua?
Perquè no apareix cap referència de en quins terrenys 
estan els pous i qui és el propietari?
Perquè no es va fer cap consulta popular?
Perquè el PSOE va tindre tant d’interés en unificar els 
pous en l’any 2000?
Perquè no heu deixat caducar l’expedient i començar-ne 
un de nou?

Abans de contestar a les preguntes del regidor del grup 
polític del PP, Andrés Sales Muñoz, que fer el passat ple 
de 30 de novembre,  voldria recordar el que diu la legis-
lació vigent “El agua es un bien de dominio público”. L’ai-
gua és propietat de l’estat i este mitjançant les diferents 

confederacions de les conques hidrogràfiques done la 
concessió per a un ús o d’altre a aquells que ho sol-
liciten i reunisquen unes condicions.

El poble de les Coves, té dos pous a la partida  Coll del 
Boix que no estan legalitzats i la intenció d’este equip de 
govern és la de legalitzar els dos pous lo abans possible, 
per a no tindre en un futur llunyà o menys llunyà cap pro-
blema en l’explotació de l’aigua que abastís al terme de 
les Coves i Tírig.

Mai s’ha regalat, ni s’ha venut l’aigua a Tírig, tal i com 
ha volgut fer creure el partit Popular de les Coves. El po-
ble de Tírig pague l’aigua igual que el de les Coves des 
del primer moment que es va fer arribar a esta població. 
L’única cosa que s’ha pretés fer, com ja he dit abans, és 
legalitzar els pous. 

Per arribar a legalitzar-los, hem tingut diverses reunions 
en la confederació Hidrogràfica del Xúquer, en les quals 
ens han demanat de formar una Mancomunitat amb Tí-
rig per a gestionar la concessió de l’aigua dels Pous de 
Cambrils.

En un primer moment ens van dir que els pous no es 
podien separar i que sols ens faltava per a legalitzar els 
pous els estatuts de la Mancomunitat i el CIF de la ma-
teixa. Sabedors de la lentitud d’esta administració, ens 
vam ficar mans en l’obra i després d’una reunió, entre el 
secretari, jo i el secretari i l’alcalde de Tírig, vam quedar 
en redactar uns estatuts i formar la Mancomunitat. Per 
un error d’interpretació els secretaris no es van adonar 
que calia convocar una assemblea extraordinària conjun-
ta dels dos ajuntaments per a confeccionar els estatuts.

Es van confeccionar els estatuts i es van aprovar en 
sessió plenària, tan a les Coves, com a Tirig, per anar 
agilitzant els tràmits, degut a la importància de legalitzar 
els pous i a la lentitud de la CHX, com ja he comentat 
anteriorment.

En els estatuts quede clar en l’article 3, apartat 1 la ubi-
cació dels pous, ja que fique “...., ubicados en la partida 
Coll de Boix de les Coves de Vinromà”.

L’article núm. 6 deixe ben clar qui forme el ple de la Man-
comunitat “El Ayuntamiento de Tírig contarà con dos vo-
cales y el de les Coves de Vinromà con tres,....”.

L’article 25 que tracta de la  “Incorporación de nuevos 
miembros”, no vol dir expressament que tinguen o pu-
guen entrar noves poblacions, si no que podria entrar 
una societat local, com per exemple la SAT de reg, si en 
algun moment fos necessari per a ells o per al municipi 
de les Coves.

Remesos els estatuts a la CHX, estem a l’espera encara 
ara de que ens notifiquen, tal i com la confederació vol 
que conste, la quantitat de Hm3 designats a cadascuna 
de les parts que consumirà l’aigua, tant en aigua per a 
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